
RASA i'rtlfrJSKA-rrior-,BusuowEJ
PROTO KOLNrll24

Z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji VIII kadencji Rady
Miejskiej w Kolbuszowej, odbytego w dniu 25 stycznia?O2{ roku o godz.9.50

w budynku Fundacji na Rzecz Kultury Fizycznej i Sportu w Kolbuszowej
przy ulicy Wolskiej.

Posiedzenie otworzyt i prowadzil Przewodniczqcy Komisji P. M.
Kaczmarczyk. W posiedzeniu udzial wziglo 6 cztonk6w komisji ( nieobecny

radny P. Dorian Pik) oraz zaproszeni go6cie, co potwierdza zalqczona do

protokotu lista obecnoSci. Porz4dek obrad Komisji przedstawia Sig nastgpujqco:

Przyj gcie porz4dku obrad.

Zapoznanie sig i rozpatrzenie skargi administrator6w strony ZwierzEta

i Gminy na Burmistrza Kolbuszowej.
Sprawy r62ne.

Ad.1

Komisja glosami za-6, przeciw-O, wstrzymujqcych sig -0, przyjgla
zaproponowany porz4dek.

Ad.2

Sekretarz Kolbuszowej P. Krzysztof Matejek przedstawil czlonkom Komisji
skargg administrator6w strony Zwierzgta i Gminy na Burmistrza Kolbuszowej.
Z zebranych w sprawie material6w wynika,2e w dniu 23 grudnia 2023 r. Maria
Bidyriska i Rafal Wolski drogq elektronicznq z adresu poczty elektronicznej
<zwierzetaigminy@proton.me> zlo?yli wniosek o udostgpnienie informacji
publicznej dot. szeroko rozumianego sposobu sprawowania opieki nad

bezdomnymi zwierzgtami na terenie Gminy Kolbuszowa. We wniosku prosili o:

1. Przedstawienie faktur zaplaconych dla Agnieszki Naroznowskiej, ARKA - vet
2. Podani e danych lekarza weteryna rii, z ktlrym Agnieszka Naroznowska posi ada

zawartq umowg
na sterylizacjg i kastracjg psow

3. Jakie zwierzEtazostaly odtowione w latach 2019-2023 (psy doroste, szczeniaki,
koty). Ile

zwierzqt zostalo w 2023 r. odlowionych przezAgnieszkg Naroznowskq
4. Ile zwierzqt zostalo adoptowanych w latach 2019-2023 z podaniem plci, rasy
(typu rasy ), maS6,

wiek, sterylizowany/kastrowany, szczepiony, odrobaczony, okres pobytu w
schronisku
5. Jak gmina troszczy sig o koty wolnozyj4ce
6. Przedstawienia faktur na zakup karmy dla kot6w wolnozyj4cych i komu

t.
2.

aJ.



zosta+a ona przekazana
7. Przedstawienie faktur na sterylizacje i kastracje kot6w wolnozyj4cych za lata
2019-2023
8. Przedstawienie zdjq( kojcow i bud w punkcie tymczasowego przelrzymywania
zwierzqt,

podanie ile zwierzqt przebywalo tam w dniu I 8.12.2023 r., podanie jaki lekarz
troszczy sig

o zwierzqta w punkcie, kto jest odpowiedzialny za utrzymanie czystoSci i
porz4dku w kojcach,

czy jest zt1osob1zawartaumowa (przestawii kopig umoqry), ile psow zostalo
adoptowanych w

w latach 2019 do 18.12.2023 (kopie um6w adopcyjnych), ile psow w tym
okresie zostalo

odebrane przez wlaScicieli, jak4 karmg otrzymuj1 psy i szczenigta ( faktury na
zakupkarmy z

r62nych okres6w ), jaki jest koszt utrzymania czasowego punktu
pr zetr zy mywani a zw ier zqt za

lata2019-2023
Pismem z dnia 03.01 .2024 r. Pani Maria Bidyriska poinformowana zostala,

2e z uwagi na zahes 24danych informacji, konieczno66 siggnigcia do materialow
zlatpoprzednich, przeprowadzeniaszczeg6lovvych analiz,potrzebE zwr6cenia sig
do podmiot6w zewnEtrznych, wykonania kopii dokument6w, wykonania zdjgt,
stosownie do art.3 ust. I pkt. 1 ustawy zdnia 6 wrze6nia2}}l r. o dostgpie do
informacji publicznej (Dz.U. 2022 .902 tj.) wniosek potraktowany zostal jako
wniosek o dostgp do informacji publicznej przetworzonej. W piSmie wyznaczono
termin udzielnia informacji do dnia 15 lutego 2024. R6wnoczerinie zwr6cono sig
o wykazanie szczegolnie istotnego interesu publicznego dla uzyskania tej
informacji.

W dniu 04.01 .2024 r. r6wniez drog4 elektronicznqotrzymano od Pani Marii
Bidyriskiej pismo, w ktorym nie odnosi sig ona w Laden z spos6b do tego
stanowiska. Strona wystgpuj4ca z wnioskiem nie wykazala istotnego interesu
publicznego dla uzyskania tej infortmacji. Zawiera ono jedynie inwektywy oraz
groiby skierowane do Burmistrza i informacjg o zgloszeniu sprawy do
prokuratu r a za nieudo stgpnien i e informacj i publ i cznej .

W dniu 10.01 .2024 r. lJrz4d Miejski w Kolbuszowej za porirednictwem
Wojewody Podkarpackiego otrzymal od Marii Bidyriskiej zgloszenie
o popelnieniu przez Burmistrza Kolbuszowej przestgpstwa zatytulowane
,,OSKARZENIE" . Pismo to zostalo skierowane r6wnoczeSnie do nastgpuj4cych
adresat6w: prokuratura; kancelaria; biuro podawcze.pl; bip; kontakt i zarzuca
Burmistrzowi, ze zwierzqta sq przetrzymywane w przytulisku lub u Agnieszki
Naroznowskiej a nie s4 przekazywane do schroniska w PrzemySlu oraz zarzuca
przywlaszczenielqcznej kwoty 6540 zt (rok 2019 - 700 zl, rok2020 - 420 zl, rok
2021 - 420 zl, rok2022- 3000 zl,rok2023 -2000 zl) przeznaczonych zgodnie



z,,Programem opieki nad bezdomnymi zwierzEtami i zapobieganiu bezdomnoSci
zwierzqt na terenie Gminy Kolbuszowa" w poszczeg6lnych latach na zakup
karmy dla zwierzqtw przytulisku.

Pismo to stanowi zawiadomienie o przestgpstwie skierowane do

Prokuratury, a Wojewoda olrzymalje do wiadomoSci i skierowal do Gminy jako
skarg na Burmistrza.

Gdyby jednak przyjqcje jako skargg to nale?y uznac jq jako bezzasadnq
l. Nieprawd4 jest, ze Gmina nie kupowala karmy dla zwierz4t, jeSli nie

kupowala to dysponowala karm4 z darowizn i zbiorek organizowanych na

terenie szk6t, przedszkoli, placowek handlowych, karm4 pakupionq przez
osoby prywatne, wolontariuszy oraz otrzyman? od osob, ktore wczeSniej

adoptowaty zwierzEta. W poszczegolnych latach nazakup karmy wydano:
-rok2019-11315.0421
-rok2020 - 9924,30 zl
-rok2021 8235,41 zl
-rok2022 - 10360, 22 zl
-rok2023 16746,11 zl

2. Nieprawd4 jest, ze Burmistrz nie posiada informacji w zakresie:
- iloSci adoptowanych zwierzqt (s4 one zawar:le w rejestrze z danymi o ptci, rasie,

wieku, wyglqdzie szczepieniach, wykonanych zabiegach, sterylizacjikastracji,
czasie i miejscu znalezienia)
- z jakim lekarzem weterynarii byta zawarta umowa na sterylizacjg i kastracje
psow
Gmina ma podpisana umowg o sprawowanie opieki weterynaryjnej nad

odtowionymi zwierzElami ( w tym r6wniez na ich kastracjg i sterylizacjg ) z

Przychodni4 Weterynaryjn4 ,,Pro-Vet" ul. Miodowa l, 36-100 Kolbuszowa, w
ktorej przyjmuje lek. wet. Anna Dziopak i lek, wet. Grzegorz Wrobel.
- ile zwierzqt odeszlo/zostalo poddanych eutanazji i z jakich powod6w - dane te

znajdujq sig w kartach informacyjnych leczenia wystawionych przez lekarza
weterynarii oraz w prowadzonym rejestrze i tak przykladowo w 2022 r.
odlowiono og6lem 161 zwierzqt,w tym72 psy i 89 kot6w. Do adopcji oddano

33 psy, 10 zwrocono wlaScicielom, odnotowano 3 przypadki zgon6w w trakcie

leczenia szpitalnego i 2 przypadki eutanazji.
Adoptowanych zostalo 52 koty, 12 oddano wlaScicielom, odnotowano 5 zgonow

w trakcie leczenia szpitalnego (rozpoznanie - panleukopenia ) oraz 8 przypadkow

eutanazji ( powazne obrailenia zwierzgcia doznane w wyniku wypadku

komunikacyjnego nie rokujqce na wyleczenie)
Skarz4cy sig tych informacji nie otrzymat jeszcze, z uwagi na fakt, 2e w ocenie

Zobowiqzane go j e st to informacj a publiczna przetw otzofia.
J.

Agnieszka Naroznowska jest stronq umowy o odtawianie zwierzqt z terenu

Gminy Kolbuszowa,, przyjmowania ich od Strazy Miejskiej w Kolbuszowei otaz



z przytuliska i umieszczaniu ich w schronisku dla bezdomnych zwierzyt w
miejscowo6ci Nienadowa 169 Gmina Dubiecko. Ponadto tredi pism obrazliwych
dla Burmistrza Gminy stanowi dowod w zawiadomieniu skierowanym do
Prokuratury Rejonowej w Kolbuszowej o mo2liwoSci popelnienia przestgpstwa
opisane w art. 22451 KK lub w art. 22601 KK. W tym stanie Komisja uznala
wniesione zarzuty jako niezasadane ( za-5, przeciw-0, wstrzymuj4cy sig -0).
Na tym zakohczono posiedzenie Komisji.

Protok6l sporzqdzila:


